

СОДЕРЖАНИЕ

К. А. Ягджян. Параметрикс задачи Коши для гиперболических операторов, вырождающихся по пространственным переменным	421
В. Г. Сагоян. О полноте системы собственных функций задачи Редже для операторов Дирака	433
М. Р. Мартirosян. О нефинитных возмущениях гауссовских гиббсовских полей	445
А. М. Джрбашян. Об одном представлении произведения типа Бляшке для полуплоскости	466
Г. С. Сукиасян. Рандомизируемые точечные системы и параболические решетки	473
С. Ю. Назаров. О некоторых нелокальных краевых задачах для уравнения Эйлера—Дарбу	484
Р. Л. Шахбазян. Задача Дирихле для бесконечномерных эллиптических псевдодифференциальных операторов в полупространстве	496

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Р. Ш. Саакян. Об одной гипотезе А. А. Гончара	510
---	-----

Ր Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Կ. Հ. Յաղչյան. Կոշու խնդրի պարամետրիքսը ըստ տարածական փոփոխականների վերածվող հիպերբոլական օպերատորների համար	421
Վ. Գ. Սաղոյան. Ռեչի խնդրի սեփական ֆունկցիաների լրիվության մասին Դիրակի օպերատորի համար	433
Մ. Ջ. Մարտիրոսյան. Գաուսյան զիրսյան դաշտերի ոչ ֆինիտ զրգոսմաների մասին	445
Ա. Մ. Ջրբաշյան. Կիսահարթության Բլաշկեի տիպի արտադրյալի մի ներկայացման մասին	466
Հ. Ս. Սուփաշյան. Ռանդոմիզացվող կետային համակարգեր և պարաբոլիկ կավարներ	473
Ս. Յու. Նազարով. Ոչ լոկալ եզրային խնդիրներ էյլեր-Դարբուսի հավասարման համար	484
Ռ. Լ. Շախբաշյան. Դիրիխլեի խնդիրը կիսատարածությունում անվերջ չափանի էլիպտական տիպի պսևդոդիֆերենցիալ օպերատորների համար	496

ՀԱՄԱՌՈՑ ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Ռ. Շ. Սահակյան. Ա. Ա. Գոնչարի մի հիպոթեզի մասին	510
---	-----

CONTENTS

K. H. Yagdjian. Parametrix for a Cauchy problem for a hyperbolic operators which degenerate with respect to the space variables	421
V. G. Sagholan. On the completeness of the eigenfunctions of the Regge problem for the Dirac operator	433
M. H. Martirosian. On non finite perturbations of the Gaussian Gibbsian fields	445
A. M. Jerbashyan (Dzrbasjan). On some representation of Blaschke type product for the half-plane	466
A. S. Suktastan. Randomizable point systems and parabolic lattices	473
S. Y. Nazarov. On some non local boundary value problems for the Euler-Darboux equation	484
R. L. Shakhbagian. Dirichlet problem for the infinite dimensional elliptic pseudo-differential operators in the half-space	496

SHORT COMMUNICATIONS

R. Sh. Sahakian. On one hypothesis by A. A. Gonchar	510
---	-----